
【Online Course】Startup hole in one-Whole introduction for foreign entrepreneurs setting up
business in Taiwan
活動訊息

活動內容說明
【線上場】外國新創在台創業 -創育政策資源推廣說明會

一次掌握優惠措施、創業家簽證、就業金卡、設立公司等實用法律課題

【Online Course】Startup hole in one-Whole introduction for foreign entrepreneurs setting up business in Taiwan
Understand preferential measures, Taiwan Entrepreneur Visa, Taiwan Employment Gold Card and practical legal issues such as

company establishment procedure and registration at once

為讓國際更加瞭解臺灣創新創業優勢，使政府推動之相關優惠措施落實及實際嘉惠外國創新創業者，本次活動特別邀請眾多相關合作單位到場

說明計畫內容，俾利國際新創團隊一次性掌握眾多資源。

In order to let the international startups know more about the advantages of Taiwan's innovation and entrepreneurship, and to provide
startups incubated by approved international startup incubators with preferential measures, this event specially invited many relevant
cooperation units to elaborate on the content plan. Therefore, the international startups will get multiple resources at once.

本次說明會分為五個主題，首先將由資策會科技法律研究所及就業金卡辦公室針對國際創育機構登錄作業要點之優惠措施、創業家簽證以及就

業金卡進行介紹外，亦特別邀請香港籍創業家-迅易檢測系統有限公司創辦人阮浩然，分享持創業家簽證成功在台創業之故事；說明會也邀請立勤
法律事務所黃沛聲律師介紹說明外國團隊在台設立公司等實用法律課題。

There are five main topics in this event. First of all, the Institute for Information Industry Science & Technology Law Institute (hereinafter
referred to as the “III” ) and the Taiwan Employment Gold Card Office will introduce the preferential measures for registration of international
incubators, Taiwan Entrepreneur Visa and Taiwan Employment Gold Card. Secondly, this event specially invited a Hong Kong Entrepreneur,
the founder of ECTest Company Limited., Mr. Ruan, who holds Taiwan Entrepreneur Visa to share his paths to business success. Finally,
TaipeiLaw Attorneys-at-Law, managing attorney Bryan Huang will introduce practical legal issues relating to foreign entrepreneurs setting up
business in Taiwan.

希望透過本次說明會，協助外國新創事業鏈結更多資源，促成在我國創新創業發展。

The international startups who participate in this event are certainly possible to discover useful and important entrepreneur resources, and
set up business in Taiwan.

日期：2023年4月19日  (週三 )
時間：16：00-17：30（GMT+8）
Date：April 19, 2023 (Wednesday)
Time：16：00-17：30（GMT+8）
​ ​ ​ ​ ​ ​ ​ ​

時間  Time 課程主題  Topic 演講單位  Presenter

16:00-
16:10（GMT+8）

國際創育機構登錄作業要點之優惠措施介紹

Introduction of Preferential Measures for Registration of
International Incubators

資策會科技法律研究所

江佳芸研究員

III Legal Researcher
Rebecca Chiang
觀看簡報

16:10-
16:30（GMT+8）

創業家簽證介紹

Introduction of Taiwan Entrepreneur Visa

資策會科技法律研究所

游詩喬研究員

III Legal Researcher
Joe Yu
觀看簡報

16:30-
16:40（GMT+8）

獲核發創業家簽證者分享成功在台創業故事

An experience of a Taiwan Entrepreneur Visa holder

香港創業家

迅易檢測創辦人阮浩然

Hong Kong Entrepreneur
Mr. Ruan, the founder of ECTest Company

Limited.

16:40-
17:00（GMT+8）

就業金卡介紹

Introduction of Taiwan Employment Gold Card

就業金卡辦公室

陳瑞霖專案經理

Taiwan Employment Gold Card Office
Project Manager

Dennis Raylin Chen
立勤法律事務所



17:00-
17:30（GMT+8）

外國團隊在台設立公司等實用法律課題介紹

Practical Legal Issues frequently encountered by foreign
entrepreneurs in Taiwan

黃沛聲主持律師

TaipeiLaw Attorneys-at-Law Managing
Attorney

Bryan Huang
主辦單位保有彈性調整議程之權利The organizer reserves the right to make changes to the event.

　　　指導單位：經濟部中小企業處

　　　執行單位：資訊工業策進會科技法律研究所

　　　Advisory Organization：Small and Medium Enterprise Administration, Ministry of Economic Affairs
　　　Organizer： III

國際創育機構登錄作業要點之優惠措施介紹  Introduction of Preferential Measures for Registration of International Incubators

 
創業家簽證介紹  Introduction of Taiwan Entrepreneur Visa



 
↑回議程表

舉辦地點描述
直播版：直播連結  【點我進入  (Link)】
官網連結：https://stli.iii.org.tw/news-event.aspx?no=16&d=1196

交通資訊
無

Transportation Information：No

報名費用
免費

Application fee：Free

活動聯絡資訊
(02)6631-1184游小姐、 (02)6631-1184江小姐、 (02)6631-1078陳小姐

Contact us： (02)6631-1184 Joe Yu, (02)6631-1027 Rebecca Chiang, (02)6631-1078 Tina Chen

報名注意事項

1.為尊重智慧財產權，非經主辦單位之同意，本活動禁止攝影、拍照或錄音等。且本活動所有產出資料，包含活動影片、照片等，相關權利皆屬
於主辦單位所有。

2.執行單位保留議程調整、講者安排之權利，其他未規定事項，依本網站公布資訊為準。

3.如遇有天災等不可抗力之事由，依當天活動所在地縣市政府是否上班為準，若所在地宣佈停止上班 則該活動停開、不再另行通知。

文章標籤

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_NTQ2YmJhZjgtMDU1Ni00NzAzLWIzZmEtYTVhMTBkZGM5NWEy%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%2246d33a5d-acec-4d74-969f-29a02daf8af0%22%2c%22Oid%22%3a%223c3210af-784c-4e23-882b-5e3ba84aabbb%22%7d
https://stli.iii.org.tw/news-event.aspx?no=16&d=1196
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